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Abstract (en)
[origin: US5601026A] A linear drive system has a guide rail and a transport device that is moveable along the guide rail. At least one tubular, flexible
hollow body is positioned along the extension of the guide rail. The hollow body consists essentially of an elastomeric material and has a first and
a second end. The at least one hollow body is loadable with a pressure medium from the first or the second end. At least one squeezing roller is
rotatably connected to the transport device for forcing sealingly the at least one hollow body against a counter element. The guide rail consists
essentially of a flexible elastomer.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen durckmittelbetätigten Linearantrieb mit einem entlang einer Führungsbahn (1) angeordneten flexiblen Druckschlauch
(2), dessen Querschnitt durch eine an einer Transporteinrichtung (3) gelagerte Quetschrolle örtlich so zusammendrückbar ist, daß die
Transporteinrichtung (3) bei Druckbeaufschlagung des Schlauches von dessen einem oder anderem Ende her in der entsprechenden Richtung
verschoben wird. Erfindungsgemäß ist die Führungsbahn (1) ebenso wie der Druckschlauch (2) aus flexiblen vernetzten oder thermoplastischen
Polymeren gebildet. <IMAGE>
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